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PROTOKÓŁ Nr  18/2019 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 13 maja 2019 roku, o godz. 8:30 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Waldemar Trelka    - Starosta Radomski  
2. Roman Frąk  - Wicestarosta Radomski  
3. Zbigniew Dziubasik - Członek Zarządu 
4. Krzysztof Kozera    - Członek Zarządu 
5. Zdzisław Mroczkowski   -  Członek Zarządu 
 
Oraz 
 
Rafał Czajkowski        -  Sekretarz Powiatu, 
Joanna Wontorska        -   Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu), 
 
 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołów Nr 16/2019 i Nr 17/2019 z posiedzeń Zarządu. 
 
3. Ocena stanu sanitarnego powiatu radomskiego za 2018 rok. 
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2019 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ‘Reja, 
Mireckiego, Wernera, Malczewskiego” w Radomiu. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2019 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ‘Dolina 
Kosówki II” w Radomiu. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2019 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

opinii wniosku o wydanie  decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla 
przedsięwzięcia pod nazwą ‘Rozbudowa ul. Spacerowej i ul. Polnej wraz z budową mostu 
w ciągu drogi powiatowej nr 3522W Pionki- Podgóra w mieście Pionki”. 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2019 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie  wyrażenia zgody na likwidację zniszczonych, zużytych, wyeksploatowanych, 
nienadających się do dalszego użytkowania, naprawy czy też przekazania innym 
jednostkom składników majątkowych stanowiących własność Powiatu Radomskiego 
będących w użytkowaniu Domu Pomocy Społecznej w Krzyżanowicach. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 22/2019 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie podjęcia uchwały Rady Powiatu Radomskiego w sprawie zajęcia stanowiska 
odnośnie oceny zasobów pomocy społecznej. 
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9. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2019 Wydziału Edukacji w sprawie uzupełnienia dochodów 
o kwotę 871.972 złote w związku ze zmniejszeniem części oświatowej subwencji ogólnej. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2019 Wydziału Komunikacji w sprawie wyrażenia zgody na 

likwidację samochodu osobowego marki Opel Corsa  o nr rej. WRA 70489, który na 
podstawie Postanowienia Sądu Rejonowego w Przysusze uległ przepadkowi na rzecz 
Powiatu Radomskiego. 

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

udzielenie SPZZOZ-Szpital w Iłży nieoprocentowanej pożyczki w wysokości 1 mln zł z 
przeznaczeniem na uregulowanie zobowiązań wymagalnych z tytułu dostaw towarów i 
usług. 

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 29/2019 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Konkursowej do przeprowadzenia 
konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej -  Szpital w Iłży. 

 
13. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych dotycząca wniosku o opinię 

komunikacyjną projektowanego zespołu produkcyjno- magazynowo- usługowego przy 
ul. Krychnowickiej w Radomiu leżącej w ciągu drogi powiatowej 3564W Radom-
Augustów. 

 
14. Informacja Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w sprawie stanu realizacji projektu 

pn. Rozwój infrastruktury w zakresie zrównoważonej mobilności miejskiej na terenie 
Gminy Miasta Radomia oraz Powiatu Radomskiego.  

 
15. Przedłożenie informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu radomskiego za okres I 

kwartału 2019 roku. 
 
16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetu powiatu na 2019 rok i planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej 
 
17. Informacja o realizacji zadań w 2018 roku na obszarze powiatu radomskiego przez 

Wojewódzki Inspektorat Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Warszawie Oddział w 
Radomiu.  
 

18. Sprawy różne.  
 

- Przedłożenie - w celu zapoznania się i ewentualnego dołączenia uwag przez członków zarządu 
– projektu Raportu o stanie powiatu radomskiego w 2018 r. 
 
– pismo z Wydziału Geodezji Kartografii, Katastru i Nieruchomości znak: 
GKN.II.683.231.2018.SD dotyczące postępowania w sprawie ustalenia wysokości należnego 
właścicielom odszkodowania za grunt położony w miejscowości Golędzin gmina Zakrzew 
przejęty na potrzeby rozbudowy drogi powiatowej relacji Młódnice-Jarosławice-Cerekiew-
Radom. 
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- decyzje zatwierdzające Starosty Radomskiego 
znak:GKNII.683.169,197,198,199,200,202,203,205,207,208,209.2018/2019.SD wydane po 
zakończeniu przeprowadzonego postępowania dowodowego w sprawie ustalenia i wypłaty 
odszkodowania za nieruchomość położoną w miejscowości Zatopolice gmina Zakrzew, 
 
- decyzja zatwierdzająca Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.229.2018.SD wydana po 
zakończeniu przeprowadzonego postępowania dowodowego w sprawie ustalenia i9 wypłaty 
odszkodowania za nieruchomość położoną w miejscowości Golędzin gmina Zakrzew, 
 
- decyzja  Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.367.2018.KD wydana po zakończeniu 
przeprowadzonego postepowania dowodowego wszczętego z urzędu w sprawie ustalenia i 
wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w gminie Skaryszew, obręb Sołtyków, 
 
- postanowienie  Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.121.2018AM dotyczące 
wznowienia z urzędu postępowania zakończonego decyzja ostateczną Starosty Radomskiego 
w sprawie ustalenia wysokości odszkodowania za nieruchomość położoną w Kozinkach gmina 
Zakrzew, która przeszła z mocy prawa na własność powiatu radomskiego z przeznaczeniem 
pod rozbudowę części drogi powiatowej relacji Taczówek- Taczów-Milejowice wraz z budową 
ścieżki rowerowej  na terenie gminy Zakrzew, która będzie realizowana przez Powiat 
Radomski, 
 
- postanowienie Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.382.2018.KD dotyczące 
sprostowania z urzędu oczywistej omyłki pisarskiej w decyzji Starosty Radomskiego z dnia 27 
marca 2019 roku znak: GKN-II.683.382.2018.KD, 
 
- pisma Starosty Radomskiego  znak:GKN-II.683.33,52,54,60,62,63,67,70,78,94,95,2018,AM  
oraz GKN-II.683.89,90,98.2018.AM, GKN-II.683.137,126,104,98,97,96,65,64,.2018.AM 
dotyczące postępowania w sprawie ustalenia wysokości należnego właścicielom 
odszkodowania za ogrodzenie/ NASADZENIA/ znajdujące się na gruncie położonym w 
miejscowości Taczów/Wola Taczewska, przejęty na potrzeby rozbudowy części drogi 
powiatowej  relacji Taczówek-Taczów-Milejowice, 
 
- pismo znal: SK.1711.3.2019 dotyczące przeprowadzenia kontroli problemowej w CKZ iU w 
Chwałowicach, 
 
- pismo znak:GKN-II.683.121.2018.AM, dotyczące ustalenia wysokości należnego 
właścicielom odszkodowania za grunt położony w miejscowościach Gulin, Gulinek, Kozinki, 
Mleczków, Nieczatów, Taczów I Wola Taczewska gmina Zakrzew przejęty na potrzeby 
rozbudowy części drogi powiatowej relacji Taczówek-Taczów-Milejowice, 
 
- pismo znak: GKN-II.683.28.2018 dotyczące postępowania w sprawie ustalenia wysokości 
należnego właścicielom odszkodowania za grunt położony w miejscowości Wolanów gmina 
Wolanów przejęty na potrzeby rozbudowy części drogi powiatowej relacji Wolanów-
Kończyce, 
 
- pismo Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości znak:GKN-II-
683.377.2018.KD w sprawie postępowania w sprawie ustalenia wysokości należnego 
właścicielom odszkodowania za grunt położony w miejscowościach :Gębarzów i Sołtyków 
gmina Skaryszew oraz w miejscowości Huta Mazowszańska  gmina Kowala przejęty na 
potrzeby rozbudowy części drogi powiatowej Radom-Gębarzów-Polany. 
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Porządek obrad  został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Przyjęcie protokołów Nr 16/2019 i Nr 
17/2019 z posiedzeń Zarządu. 
 
Protokoły posiedzeń Nr 16/2019 i Nr 17/2019 Zarządu zostały przyjęty bez uwag jednogłośnie.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Ocena stanu sanitarnego powiatu 
radomskiego za 2017 rok. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że przedłożony materiał zawiera wiele 
uwag, zaleceń a także decyzje. Ocenia że materiał został wyjątkowo solidnie przygotowany. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik dodał, że optymistycznie ocenia rozwój sytuacji 
sanitarnej. 
 
Materiał pt. „Ocena stanu sanitarnego powiatu radomskiego za 2018 rok” przedłożony przez 
Powiatową Stację Sanitarno – Epidemiologiczną w Radomiu został przyjęty przez członków 
Zarządu jednogłośnie. Będzie on przedmiotem obrad najbliższej Rady Powiatu.   
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 14/2019 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie uzgodnienie projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego ‘Reja, Mireckiego, Wernera, Malczewskiego” w 
Radomiu. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że wniosek dotyczy  uzgodnienia projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ‘Reja, Mireckiego, Wernera, 
Malczewskiego ‘ w Radomiu. 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marcin Genca powiedział, że dotyczy on 
zagospodarowania przestrzennego w samym Radomiu, nie koliduje ze sprawami Powiatu. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 84/2019 w sprawie uzgodnienie projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ‘Reja, Mireckiego, Wernera, 
Malczewskiego” w Radomiu. Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 15/2019 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie uzgodnienie projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego ‘Dolina Kosówki II” w Radomiu. 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marcin Genca powiedział, że kolejny 
wniosek, wstępnie został pozytywnie zatwierdzony przez Komisję. Dotyczy on 
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zagospodarowania przestrzennego ‘Doliny Kosówki II” w Radomiu. Zespół nie wnosi żadnych 
uwag i nie koliduje to ze sprawami Powiatu. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 85/2019 w sprawie uzgodnienie projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ‘Dolina Kosówki II” w Radomiu. 
Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2019 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii wniosku o wydanie  decyzji o 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla przedsięwzięcia pod nazwą ‘Rozbudowa ul. 
Spacerowej i ul. Polnej wraz z budową mostu w ciągu drogi powiatowej nr 3522W Pionki- 
Podgóra w mieście Pionki”. 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marcin Genca powiedział, że powyższy 
wniosek dotyczy wydania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla 
przedsięwzięcia pod nazwą „Rozbudowa ul. Spacerowej i ul. Polnej wraz z budową mostu w 
ciągu drogi powiatowej Pionki-Podgóra w mieście Pionki. Poinformował, że z uwag 
fachowców wynika, że most w początkowej fazie dokumentacji projektowej był przewidziany 
do rozbudowy. Po wizji lokalnej i cenie stanu technicznego, okazało się , że trzeba go zbudować 
od nowa. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że wcześniej był włączony Jaz, zapytał co 
się stało?. 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marcin Genca odpowiedział, że jest on 
również w zakresie prac. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że chodzi mu o jaz na rzece Zagożdżonce 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marcin Genca powiedział, że zmiana 
zawarta we wniosku dotyczy jedynie z rozbudowy na budowę mostu. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał, czy w takim razie będzie on budowany przez 
kogoś innego i jest w kręgu Marszałka?. Poprosił , aby Naczelnik zdobył te informacje na sesję 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 86/2019 w sprawie opinii wniosku o 
wydanie  decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dla przedsięwzięcia pod 
nazwą ‘Rozbudowa ul. Spacerowej i ul. Polnej wraz z budową mostu w ciągu drogi 
powiatowej nr 3522W Pionki- Podgóra w mieście Pionki”. Stanowi ona załącznik Nr 4 do 
protokołu.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2019 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie  wyrażenia zgody na 
likwidację zniszczonych, zużytych, wyeksploatowanych, nienadających się do dalszego 
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użytkowania, naprawy czy też przekazania innym jednostkom składników majątkowych 
stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących w użytkowaniu Domu Pomocy 
Społecznej w Krzyżanowicach. 
 
Wniosek dotyczy wyrażenia zgody na likwidację zniszczonych, zużytych ,wyeksploatowanych, 
nienadających się do dalszego użytkowania. Komisja powołana przez Dyrektora DPS w 
Krzyżanowicach dokonała przeglądu i oceny stopnia zdolności użytkowej składników 
majątkowych  i zaproponowała zlikwidować je poprzez zniszczenie i utylizację. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 87/2019 w sprawie  wyrażenia zgody na 
likwidację zniszczonych, zużytych, wyeksploatowanych, nienadających się do dalszego 
użytkowania, naprawy czy też przekazania innym jednostkom składników majątkowych 
stanowiących własność Powiatu Radomskiego będących w użytkowaniu Domu Pomocy 
Społecznej w Krzyżanowicach. Stanowi ona załącznik Nr 5 do protokołu.  
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 22/2019 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie podjęcia uchwały Rady 
Powiatu Radomskiego w sprawie zajęcia stanowiska odnośnie oceny zasobów pomocy 
społecznej. 
 
Przedłożony materiał zawiera szczegółowy opis zasobów pomocy społecznej  w oparciu 
ustawy. Dokument jest przygotowywany w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społecznej i 
demograficznej i obejmuje w szczególności infrastrukturę, kadrę , organizacje pozarządowe i 
nakłady finansowe na zadania pomocy społecznej bez względu na podmiot je realizujący. 
Ocena zawiera również dane liczbowe na temat osób i rodzin korzystających z pomocy 
społecznej oraz rodzajów ich problemów. 
 
Zarząd Powiatu  jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Radomskiego w 
sprawie zajęcia stanowiska odnośnie oceny zasobów pomocy społecznej i skierował ją pod 
obrady Rady Powiatu 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2019 
Wydziału Edukacji w sprawie uzupełnienia dochodów o kwotę 871.972 złote w związku ze 
zmniejszeniem części oświatowej subwencji ogólnej 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że kolejny wniosek dotyczy 
uzupełnienia dochodów o kwotę 871.972 złote w związku ze zmniejszeniem części oświatowej 
subwencji ogólnej. Dodał, że na wiosnę każdego roku dokonywana jest korekta jeśli chodzi o 
płatność. Przede wszystkim zmieniło się prawo, z którego wynika, że brakuje na oświatę na ten 
rok w stosunku do zaplanowanego budżetu. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że kwota jest duża, a w uzasadnieniu 
podano, że standard A to jest niewielka różnica. 
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Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że to wynika z tego, że jako pierwszą 
informację, którą otrzymują do planowania, dostają z Ministerstwa Finansów kiedy dane z  SIO 
na  30 września nie są jeszcze ostateczne. Dopiero na początku roku jak jest przyjmowana 
ustawa budżetowa to wtedy są już aktualne dane SIO zweryfikowane przez szkoły o faktycznej 
ilości uczniów i nauczycieli. W tym roku faktycznie niższa jest subwencja o w/w kwotę, ale w 
stosunku do zeszłego roku jest wyższa prawie o 1 mln zł. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że to jest jeszcze za 2018 rok baza 
naliczania do budżetu na ten rok. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że wynika to z rzeczywistych danych, 
dlatego uważa, że wszystko zostało przeliczone.  
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał czy przeliczyło to Ministerstwo Finansów na 
podstawie naszych danych?. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że Ministerstwo Edukacji podaje dane 
do Ministerstwa Finansów, czyli liczy to Ministerstwo Edukacji na podstawie danych , które 
otrzymuje ze szkół w systemie SIO. Tyle ile wyliczy Minister Edukacji to tyle jest 
zabezpieczone. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał czy jest jeszcze szansa , żeby dostać pieniądze 
z tego tytułu?. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że jeśli będzie uruchomiona rezerwa 
w wysokości 0,4%,  i jeśli będą spełniać wymogi do starania się o te środki. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że trzeba pamiętać, że od 1 września 
najprawdopodobniej trzeba będzie wypłacić podwyżki dla nauczycieli. Dodatkowe podwyżki, 
które nie były przewidziane w ubiegłym roku, ani na początku tego roku. Zakłada, że w 
przyszłym roku dostaną subwencję wyrównawczą chociaż by z tego wynikającą, ale pewności 
oczywiście nie ma. Kwota 871.972 zł. to dodatkowe koszty powiatu, które trzeba pokryć na 
funkcjonowanie oświaty. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że środki na ten cel zostaną przeznaczone 
z nadwyżki budżetowej. 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2019 
Wydziału Komunikacji w sprawie wyrażenia zgody na likwidację samochodu osobowego 
marki Opel Corsa  o nr rej. WRA 70489, który na podstawie Postanowienia Sądu Rejonowego 
w Przysusze uległ przepadkowi na rzecz Powiatu Radomskiego. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że wniosek Wydziału Komunikacji 
dotyczy wyrażenia zgody na likwidację samochodu osobowego Opel Corsa, który na podstawie 
Postanowienia Sądu Rejonowego w Przysusze uległ przepadkowi na rzecz Powiatu 
Radomskiego. Wartość tego samochodu to 200 zł, a koszt naprawy wyniósłby 11.800,00 zł. W 
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związku z  ekonomicznie nieuzasadniona naprawa pojazdu zasadne jest przekazanie pojazdu 
do kasacji w stacji demontażu pojazdów. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 88/2019 w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację samochodu osobowego marki Opel Corsa  o nr rej. WRA 70489, który na 
podstawie Postanowienia Sądu Rejonowego w Przysusze uległ przepadkowi na rzecz 
Powiatu Radomskiego. Stanowi ona załącznik Nr 6 do protokołu.  
 
 
Przed przystąpieniem do kolejnego porządku posiedzenia poproszono Panią Dyrektor szpitala 
w Iłży Marzenę Barwicką. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie udzielenie SPZZOZ-Szpital w Iłży 
nieoprocentowanej pożyczki w wysokości 1 mln zł z przeznaczeniem na uregulowanie 
zobowiązań wymagalnych z tytułu dostaw towarów i usług. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poprosił Panią Dyrektor, aby przedstawiała w miarę 
możliwości krótko informację uzasadniającą udzielenie szpitalowi pożyczki. Dodał, że Pani 
Dyrektor zwróciła się początkowo do Zarządu Powiatu z wnioskiem o udzielenie szpitalowi 
pożyczki w kwocie 1.400.000 zł , jednak takiej sumy nie znalazłem. Po rozmowie z Panią 
Skarbnik ustalili wysokość pożyczki dla szpitala w  kwocie 1.000.000 zł. Do wniosku został 
dołączony wykaz przeterminowanych zobowiązań, które wymagają pilnej zapłaty. Poprosił, 
aby powiedziała, na co te pieniądze będą przeznaczone, jak zamierza nimi gospodarować, oraz 
o sytuacji szpitala.  
 
Dyrektor SPZZOZ w Iłży Marzena Barwicka powiedziała, że jeśli chodzi o same 
zobowiązania to otrzymała informację od głównej księgowej, że zobowiązania szpitala 
wynoszą ponad 10 mln zł. Zobowiązania przeterminowane i nieprzeterminowane stanowią 
razem około 3 mln zł. Powiedziała, że księgowość pracuje swoim trybem, faktury księgowane 
są po jakimś czasie, żeby to wszystko sprawdzić wymaga czasu. Pieniądze z pożyczki, w 
pierwszej kolejności zostaną przeznaczone na spłatę zadłużenia w stosunku do firm 
farmaceutycznych i  do gazowni. Po przeanalizowaniu zobowiązań przeterminowanych to 
dotyczą one całej działalności czyli przeglądu sprzętów, kontroli urzędu technicznego, 
sanepidu. Generalnie od września 2018 roku większość wydatków nie była płacona. Nie 
uzyskała jeszcze informacji dlaczego były płacone te rachunki a nie inne. Wie, że skoro brakuje 
środków to trzeba nimi umiejętnie dysponować i nie dopuszczać do takiej sytuacji, że tam gdzie 
jest do zapłaty 100 zł, a teraz przychodzi Komornik, który bierze 2 tys. zł, sprawa poszła do 
sądu i nie da się tego cofnąć  i jeszcze dochodzą koszty sądowe, to są rzeczy nad którymi trzeba 
panować. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka zapytał czy są konkretne przypadki? 
 
Dyrektor SPZZOZ w Iłży Marzena Barwicka odpowiedziała, że tak są. W pierwszej 
kolejności chce  zapłacić zobowiązania najpilniejsze. Jest również sprawa aparatu RTG, gdzie 
w 2017 roku była naprawiana kamera, a aparat soi i nie pracuje. Teraz, by to urządzenie zostało 
dopuszczone do pracy trzeba wezwać Urząd, a koszty za naprawę to 80 tys. zł plus 20 tys. zł 
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wyrok sądu. Oczywiście tych pieniędzy dla wszystkich nie wystarczy, ale chce pospłacać 
wszystkie te drobne kwoty, żeby nie było dodatkowych kosztów. Poinformowała, że wydała 
takie polecenie do pracowników, że chce akceptować wszystkie  zobowiązania, które wychodzą 
na zewnątrz, żeby miała na to wpływ. Powiedziała, że zwyczaje w szpitalu są budzące 
wątpliwości. Operacje finansowe jak poinformowała ją pani Główna Księgowa to wynika z 
ostatniej kontroli ze Starostwa. Nie wie czy tak zadecydowało Starostwo, że jak się wysyła 
zamówienie na zewnątrz to ani nie pisze do kogo ani nie ma żadnej daty i to jest  „dziwne”. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, aby próbowała dotrzeć do tego protokołu 
pokontrolnego. 
 
 Dyrektor SPZZOZ w Iłży Marzena Barwicka powiedziała, że na razie póki co poznaje 
szpital i  jeśli chodzi o sprawy finansowe to wymaga to czasu. Stara się działać rozsądnie i 
bardzo racjonalnie. Zaskakują ją pewne sytuacje, gdzie wymuszana jest na niej decyzja np. 
wdrożenie systemu zarządzania jakością, była przygotowana jakaś procedura, firma teraz chce 
podpisać umowę. Zapytała jak chcą prowadzić system zarządzania jakością jak w ogóle są do 
tego nieprzygotowani, to trzeba wszystko uporządkować, całą strukturę organizacyjną. 
Powiedziała, że czytała plan naprawczy szpitala z 2016 roku, zawiera on ładne zapisy, ale nic 
nie zostało wdrożone. Nie wie z czego to wynika bo jeszcze nie zna ludzi, czy z nieudolności, 
czy z opieszałości czy z nieumiejętności. Trzeba przeanalizować najważniejsze komórki 
organizacyjne, które mają wpływ, bo jeśli nie będzie kontroli finansowej to nie zaradzą takim 
długom. Powiedziała, że zasmuciło ją to, że nie ma nadzoru nad majątkiem. W szpitalu 
codziennie przebywa około 300 osób, jeżeli chodzi o bezpieczeństwo odnośnie PPOŻ, nie 
zauważyła gaśnicy itp., widziała , że Pani Dyrektor wnioskowało o dotację na oznakowania 
tych rzeczy, a to są podstawy i nie można tego zaniedbać i trzeba to uporządkować. Jest wiele 
spraw, które wymagają szybkich unormowań i wdrożeń., z tego powodu, że nie chce siebie ani 
szpitala narażać na  koszty. Jest realizowana inwestycja adaptacji pomieszczeń po pralni na 
rzecz POZ. Pojawił się problem z dachem, posadzką i drzwiami. Jest problem z wyposażeniem, 
które nie było ujęte i pojawią się nowe koszty. Jeśli chodzi o tomograf to w kwietniu był 
ogłoszony przetarg, pytań było dużo, ale brak było odpowiedzi, a kupując taki sprzęt to 
potrzebne jest nie tylko gniazdko, ale odpowiednie pomieszczenie, spełniające odpowiednie 
wymagania.. Przygotowała sama adaptację pomieszczeń i dołożyła do dokumentów, nie 
zwiększając przy tym kwoty. Teraz trzeba czekać na oferty jakie się pojawią i czy będą one 
wystarczające z tego dofinansowania czy też przekroczą wartość. Poinformowała, że odbyła 
spotkanie z całą kadrą kierowniczą zarówno personelem białym jak i szarym. Poprosiła kadrę 
kierowniczą o zaangażowanie się w tego typu inwestycje. Okazało się , że oni nawet nie wiedzą 
co w tym wniosku jest bo nikt nich nie pytał o zdanie nie wiedzą co jest kupowane. Stąd prośba 
by zastanowili się co jest najpotrzebniejsze i najpilniejsze. Kolejnym spostrzeżeniem jest to, że 
jest  tam wiele sprzętów, które nie są środkiem trwałym. Ma teraz wątpliwości czy te wszystkie 
aparaty nie będą też jako środki niekwalifikowalne. Mazowiecka jednostka pozwala zakupywać 
tego rodzaju  środki trwałe, czyli sprzęt, ale później każe tą kalkulację  finansową przerzucić w 
koszty niekwalifikowane, więc może to być kosztem dla zamawiającego. Zapytała o wniosek, 
który był złożony do Zarządu dotyczący wyrażenia zgody na zakup samochodu służbowego. 
Powiedziała, że procedura jest w firmie zrobiona i przedstawiono jej umowę leasingową do 
podpisania jednak cofnęła tę umowę, ponieważ według niej  na zakup takiego środka trwałego, 
powinna być opinia Rady Społecznej. Powiedziała, że zostanie to przeprowadzone tak jak 
należy, wniosek pójdzie na Radę. Chce kupić samochód taki, który zarówno będzie  mógł 
jeździć w POZ i NOL, dlatego musi to być samochód combi. Drastycznym problemem w tym 
szpitalu jest to, że transport sanitarny w ogóle nie spełnia  wymogów, kierownik działu 
technicznego w ogóle sobie z tym nie radzi. Weszły nowe przepisy w marcu dotyczące 
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wyposażenia karetki w transporcie sanitarnym. Wie, że jest złożony wniosek o zakup karetki 
dla pogotowia. Była Pani Dyrektor składała dwa wnioski o karetkę i o transportowy typu T, 
zapytała czy można już rozpocząć procedurę zakupu karetki, żeby jeden z samochodów, który 
jest w pogotowiu przesunąć na karetkę transportową.  
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że liczą na to, że dostaną środki od 
Wojewody na karetkę. Zapytał, jak długo może trwać procedura ogłoszenia tego przetargu? . 
 
Dyrektor SPZZOZ w Iłży Marzena Barwicka odpowiedziała, że procedura jest krótka tylko, 
że to jest okres czasu, bo nie wie czy można rozpocząć procedurę przed zgodą, że jest dotacja. 
Z tego co wie, to Wojewoda daje zgodę  dopiero pod koniec października, więc to jest krótki 
czas na to, żeby kupić tą karetkę i dostosować ją. Trzeba się zastanowić co zrobić do tego czasu, 
bo jeśli był  by zgoda na kupienie tej karetki z dotacji Starostwa to już teraz uruchamiają 
procedurę , aby jak najszybciej kupić, żeby zorganizować ten transport sanitarny. Jest to kwestia 
do przemyślenia i decyzja nie do podjęcia na teraz. Powiedziała, że jest jeszcze umowa z 
Pogotowiem Ratunkowym w Radomiu na 17 tys zł miesięcznie za obsługę pacjentów z NPL. 
Poprosiła księgową o dokumenty w tej sprawie jednak nic nie ma, uzyskała informację, że to 
była sprawa negocjowana ze Starostą. Interesuje ją to, bo nie wie za co płaci, a żadnych 
rozliczeń nie ma, nie wie na jaką okoliczność ta umowa była. Umowa jest bardzo prosta , ale 
nic z jej nie wynika. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że podobna umowę ma szpital w Pionkach 
i Pani Dyrektor analizowała ją i ma już wnioski. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że Pani Dyrektor SPZZOZ w Pionkach 
była w NFZ rozmawiała na temat tej umowy. NFZ był zaskoczony informacją , że taka umowa 
funkcjonuje w związku z tym, pod koniec ubiegłego miesiąca Pani Dyrektor wypowiedziała tą 
umowę. Do dzisiaj nie ma żadnej odpowiedzi z Ratownictwa Medycznego w Radomiu, nikt się 
nie odniósł do tej decyzji.  
  
Starosta Radomski Waldemar Trelka zwrócił się do Pani Dyrektor mówiąc, że jeśli chodzi 
o karetkę, czy można ogłaszać przetarg, to dziś nie udzieli odpowiedzi na to pytanie, ale czy 
realnym jest uzyskanie tych środków od Wojewody i kiedy?, i czy w sytuacji kiedy taka realna 
szansa będzie to wydadzą zgodę na ogłoszenie konkursu na dostawę  sprzętu to co się wiąże z 
zabezpieczonymi środkami. Póki co nie odpowie wprost, tylko zorientuje się na ile realne jest 
otrzymanie dotacji od Wojewody i w jakim % . Jeśli tak to odpowiedzą czy mogą z własnych 
środków kupić i czy refundacja była by możliwa na jesieni, bo samochód jest potrzebny od 
zaraz i rozumie to. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał jaką kwotę z NPL otrzymuje szpital?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Iłży Marzena Barwicka odpowiedziała, że dokładnych rozliczeń nie 
ma. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że z tego co pamięta to szpital w Pionkach 
miał określony zakres gmin i dla części gmin powiatu radomskiego na ul. Okulickiego w 
Radomiu był utrzymywany punkt udzielania pomocy. Jednak okazało się, że koszty utrzymania 
tego punktu niż przychody, na dodatek było mnóstwo skarg wynikających z różnych zachowań 
i lekarzy i personelu, podjęta została decyzja o likwidacji tego punktu. A w zamian za to 
Pogotowie Ratunkowe w Radomiu przejęło obowiązek udzielania pomocy tych kilku gmin, 
które maja bliżej do Radomia niż do Pionek. Na mocy tego porozumienia została wyznaczona 
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kwota ryczałtu 17 tys. zł., którą szpital przekazywał Pogotowiu tytułem refundacji kosztów 
jakie wzrosły u nich z powodu udzielania pomocy pacjentom w tych gminach i podobnie 
zostało to zrobione w szpitalu w Iłży i tak to funkcjonowało. Tak naprawdę nie wiadomo do 
dziś ilu pacjentom z tego terenu udzielono pomocy, a w dalszym ciągu otrzymują ryczałt na te 
gminy, dlatego Pogotowie się buntowało. Wydaje mu się, że osiągnięto jakiś kompromis w 
zakresie tej kwoty. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Iłży Marzena Barwicka odpowiedziała, że przekaże informacje panu 
Dziubasikowi. Jeżeli chodzi o  nocną i świąteczną opiekę lekarską to wcześniej nie była ona 
przypisana do szpitali. W 2017 roku zmieniły się w tym zakresie zasady , z tego co się orientuje 
to jest na tej zasadzie, że sprawozdawczość robią do NFZ –u i Fundusz widzi jakich obsługują 
pacjentów. Muszą przyjąć pacjenta nawet z innego powiatu jeśli się trafi i  Fundusz to widzi i 
sam to reguluje. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał czy przypuszcza, że pogotowie otrzymuje 
wyższe środki, a zmniejszone zostały pieniądze na szpitalach tak?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Iłży Marzena Barwicka odpowiedziała, że pogotowie jest generalnie 
podwykonawcą szpitala radomskiego. Szpital Radomski powiedział, że pogotowie ma działać 
w tym zakresie na jego rzecz. Jest podpisana umowa ryczałtowa z przydzieloną ilością 
mieszkańców danego obszaru z powiatu. Fundusz w okresie rozliczeniowym tak reguluje 
ryczałt, że jedne zmniejsza a jeden powiększa. Nie ma rejonizacji. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że tak nie ma rejonizacji. Nie my jesteśmy 
płatnikiem tylko NFZ, jeśli chodzi o NPL, a pogotowie Wojewoda. Wtedy wydawało się, że 
ten punkt co powstał na ul. Okulickiego w Radomiu jest dobrym pomysłem po czasie okazało 
się , że to się kompletnie finansowo nie opłaciło jeśli w ogóle można mówić w tych kategoriach. 
To podwykonawstwo sprawiało, że koszty generowane na ul. Okulickiego przez szpital w 
Pionkach czyli powiat były duże. 
  
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że zasadniczym błędem było podanie w 
ofercie przez szpital w Pionkach tak niskiej stawki na usługi NPL , pan Gawlik wygrał, ale 
później nie mógł się zbilansować w tych środkach finansowych, które otrzymał. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że wspomniała pani, że zaczynają 
dochodzić na drodze sądowej zobowiązań ALAB, PGNIG itd., zapytał czy ma szanse z resztą  
firm z dużymi kwotami negocjować? 
 
Dyrektor SPZZOZ w Iłży Marzena Barwicka odpowiedziała, że wezwania do zapłaty od 
firmy ALAB ustaliła , że podpiszą porozumienie, umorzą odsetki od całości i wycofają sprawę 
z sądu, ale do 20 czerwca muszą spłacić cały dług.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Murawski zapytał, jakie jest obłożenie łóżek w 
szpitalu?. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Iłży Marzena Barwicka odpowiedziała, że jest różne, ale generalnie 
wszystkie łóżka są zajęte. Trzeba przeanalizować, to są okresy, bo szpital jest sezonowym 
obiektem gdzie raz jest więcej pacjentów a raz mniej. Powiedziała, że dostała informację od 
Wicestarosty o jaką likwidacje łóżek prosiła Pani Dyrektor, ale trzeba się nad tym dobrze 
zastanowić. 
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Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że Zarząd cały czas musi myśleć o dwóch 
szpitalach. Jeśli chodzi o szpital w Iłży to w bilansie za poprzedni rok wyszedł przyzwoicie, 
straty nie było, więc Rada Powiatu nie musi regulować długu. Jak się jednak okazało 
zobowiązania wymagalne są i to całkiem spore. W szpitalu w Pionkach sprawa wygląda inaczej 
bo tam strata jest, którą będą pokrywać, ale też udzielili pożyczki, aby dać płynność finansową 
bo są potrzeby, zaległości, długi wymagalne, zobowiązania nawet wobec NFZ są dużo większe. 
Poinformował, że w ciągu najbliższego roku będzie bardzo trudno, dlatego prosi o to, że to co 
teraz zrobią, aby uwzględniać w swoich planach jeśli chodzi o płynność finansową, żeby mieć 
świadomość, że kolejnej pożyczki co najmniej w ciągu roku udzielić nie będą mogli. 
 
Dyrektor SPZZOZ w Iłży Marzena Barwicka powiedziała, że zdaje sobie z tego sprawę , że 
takie są reguły, dlatego też prosi o wyrozumiałość jeśli będą jakieś skargi, że wprowadza 
drastyczne zmiany. Jeżeli sama nie będzie śledziła każdego wydatku, to nie da się tego 
ograniczyć.  
 
Po dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek, 
udzielając SPZZOZ- Szpital w Iłży nieoprocentowanej pożyczki w wysokości 1.000.000 zł. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że środki na ten cel zostaną 
przeznaczone z nadwyżki budżetowej. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 29/2019 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego 
Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej -  Szpital w Iłży. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że kolejny wniosek dotyczy powołania i 
ustalenia składu osobowego Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na 
stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej- 
Szpital w Iłży. Został zaproponowany skład komisji:  
 
1. Barbara Marchewka  - przedstawiciel podmiotu tworzącego, Przewodniczący Komisji 

Konkursowej 
2. Waldemar Studniarz  - przedstawiciel podmiotu tworzącego, lekarz 
3. Ewa Tkaczyk  - przedstawiciel podmiotu tworzącego 
4. Joanna Czerwińska  - przedstawiciel podmiotu tworzącego 
5. Anna Kwiecień - przedstawiciel rady społecznej podmiotu leczniczego 
 
Skład  musi zostać zatwierdzony uchwałą Rady Powiatu. Dopiero potem zostanie rozpoczęta 
procedura. Poinformował, że najwcześniej do połowy lipca br. wybiorą nowego Dyrektora, 
oczywiście jeśli nie będzie żadnych przeszkód. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik zapytał czy była rozmowa z dr. Studniarzem jeśli 
chodzi o ten konkurs?. 
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Wicestarosta Radomski Roman Frąk odpowiedział, że tak i wyraził zgodę. Bardzo dobrze 
współpracuje z Komisją nie mają z nim żadnego problemu. 
 
Zarząd Powiatu  jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu Radomskiego w 
sprawie powołania i ustalenia składu osobowego Komisji Konkursowej do 
przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej -  Szpital w Iłży i skierował ją pod obrady Rady 
Powiatu 
 
Przed przystąpieniem do kolejnych punktów posiedzenia , poproszono panią Dyrektor 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu Joannę Chojnacką. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad – Informacja Powiatowego Zarządu 
Dróg Publicznych dotycząca wniosku o opinię komunikacyjną projektowanego zespołu 
produkcyjno- magazynowo- usługowego przy ul. Krychnowickiej w Radomiu leżącej w ciągu 
drogi powiatowej 3564W Radom-Augustów. 
 
Dyrektor PZDP Joanna Chojnacka powiedziała, że przedłożona informacja dotyczy ul. 
Krychnowickiej z zamierzeniem budowy bardzo dużej hali magazynowej, nastąpi zwiększenie 
natężenia ruchu, które będzie generowane przez planowaną inwestycje w granicach 
administracyjnych miasta Radomia. Wpływ tej inwestycji będzie dla powiatu i będzie 
przeniesiony na drogę powiatową Radom-Augustów. W związku z tą inwestycją, bardzo 
dobrze, że Miejski Zarząd Dróg i Komunikacji poinformował o tym fakcie. Zwiększy się ruch 
samochodów ciężarowych prawie o 1000 na dobę, 900 osobowych. Tak znaczny wzrost 
natężenia ruchu samochodów ciężarowych spowoduje, że zaprojektowana konstrukcja drogi 
będzie niewystarczająca do przejęcia tak dużego obciążenia. Jednocześnie tak duży wzrost 
natężenia ruchu na w/w odcinku drogi spowoduje zagrożenie bezpieczeństwa ruchu 
drogowego. W związku z powyższym wydanie pozytywnej opinii dot. możliwości 
wykorzystanie odcinka drogi powiatowej nr 3564W jako dojazdu do projektowanej inwestycji 
uwarunkowane będzie koniecznością wykonania przez Inwestora wzmocnienia konstrukcji 
jezdni do planowanego ruchu ( KR 4),  dostosowania geometrii drogi i skrzyżowania z 
obwodnicą Radomia do właściwych parametrów i zapewnieniem właściwego poziomu 
bezpieczeństwa na drodze powiatowej. Będą tego egzekwować. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że natężenie będzie bardzo duże, 
zniszczenie na tej drodze będzie postępować w bardzo szybkim tempie, w ciągu 2-3 lat ta droga 
będzie zrujnowana. Dlatego albo dziś stawiają warunek, który musi zostać uwzględniony, choć 
niekoniecznie. Jednak zanim ta hala powstanie, to już dziś ta przebudowa drogi powinna 
nastąpić, choć uważa, że to nie rozsądne, bo ta droga jest nowa, świeża i nie warto 
przebudowywać ją jeszcze raz. Warunek drugi, że za 2-3 lata jeżeli ta droga będzie zniszczona, 
a to jest pewne to koszty remontu tego zniszczenia poniesie główny użytkownik. 
 
Dyrektor PZDP Joanna Chojnacka powiedziała, że będzie dążyła do tego, aby znalazł się 
zapis, że Inwestor ma podpisać z nimi umowę gwarantującą im zabezpieczenie ich interesu. 
 
Zarząd Powiatu zapoznał się z przedłożoną informacją. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad – Informacja Powiatowego Zarządu 
Dróg Publicznych w sprawie stanu realizacji projektu pn. Rozwój infrastruktury w zakresie 
zrównoważonej mobilności miejskiej na terenie Gminy Miasta Radomia oraz Powiatu 
Radomskiego.  
 
Dyrektor PZDP Joanna Chojnacka powiedziała, że pod względem robót budowlanych to 
prace idą bardzo sprawnie, szybciej niż zamierzali. Częściej bywają opóźnienia, a te inwestycje 
pod względem technicznym i budowlanym są bardzo mocno zaangażowane. Na chwilę obecna 
maja faktur na prawie 8 mln zł. Natomiast wniosek o płatność został złożony w dwóch 
terminach, dwa kolejne terminy uciekły i nie mogli złożyć. W związku z tym , że wniosek 
grudniowy nie został pozytywnie zweryfikowany, co uniemożliwia składanie kolejnych 
wniosków. Poinformowała, że zostało przygotowane kolejne pismo do lidera projektu. 
Wcześniejsze było złożone w kwietniu. Kolejny termin sprawdzania i weryfikowania wniosku 
nr 2 minął 2 maja i na chwile obecna nie ma informacji jak został zweryfikowany. To 
uniemożliwia kolejne składanie wniosków, które umożliwiłyby zwrot refundacji w granicach 
7 mln zł. Istotne jest to , że 89% dofinansowania jest z budżetu Unii Europejskiej, a nasze środki 
stanowią 11% wkładu własnego,  w granicach 8 mln zł. stanowiło było naszego wkładu 
własnego, a reszta powinna zostać zrefundowana, na bieżąco co dwa miesiące zgodnie z 
przyjętym harmonogramem. Zdają sobie sprawę, że problem płatności wcześniej czy później  
może ich dotknąć, teoretycznie oczywiście. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że  teoretycznie jest możliwe, aby zerwali 
umowę, żeby wnosili o aneksy, aby Wykonawca zszedł z budowy głównie po to, aby nie utracili 
płynności finansowej, aby te  problemy się nie nawarstwiały. Praktycznie jest oczekiwanie 
Wykonawcy, żeby partnerem do płacenia rat był bezpośrednio bank, żeby zrobili cesje na bank, 
a nie chcą tego zrobić i ma nadzieje, że nie zrobią, bo z bankiem to już nie przelewki. Trzeba 
pamiętać, że powiat nie jest partnerem dla Mazowieckiej Jednostki pana Marszałka Struzika, 
jesteśmy jedynie podwykonawca dla Prezydenta Miasta Radomia. 
 
Dyrektor PZDP Joanna Chojnacka powiedziała, że mówiąc teoretycznie to wszystko jest 
możliwe. Umowa pomiędzy Liderem a Partnerem, którym jest powiat, jest zagwarantowanie, 
że jeśli się powiat wycofa się z realizacji lub którejkolwiek ze stron obciążone jest ryzykiem 
zapłaty Liderowi środków finansowych, które on by utracił z racji wycofania się powiatu z tego 
projektu. Wtedy to jest wkład nie tylko jego, ale ten który on otrzymuje z Unii Europejskiej i 
budżetu Państwa. Jego dofinansowanie, nasze zadania wynoszą przeszło 34 mln zł a jego 
wynoszą przeszło 50 mln zł. Powiedziała, że Prezydent nie miał wszystkich przetargów 
przeprowadzonych i rozstrzygniętych jeżeli zawarł już umowy z Wykonawcami to te kwoty 
mogą być dużo większe. Dodała, że trzeba robić wszystko, żeby iść  w tym kierunku, żeby ten 
proces decyzyjny i refundacji tych środków nastąpił jak najszybciej nie myśląc o żadnych 
innych teoretycznych możliwościach bo one nie są dobre, bo robota jest rozpoczęta, zagrożenie 
bezpieczeństwa ruchu, przerwanie robót, zejście Wykonawcy z budowy, trzeba się skupić na  
czym innym i faktycznie doprowadzić do zakończenia tego zadania jak najszybciej. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że trzeba jeździć, monitować, pisać pisma, 
być na bieżąco jeśli chodzi o komunikację. Dodał, że informacja musi być regularnie ogłaszana 
na jakim etapie współpracy lub braku współpracy z Prezydentem jest Powiat, bo płynność 
finansowa jest tutaj wielkim problemem. 
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Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że potwierdza to co powiedziała Pani 
Dyrektor Chojnacka w kwestii realizacji tego projektu. W tym momencie kiedy inwestycja tak 
jest zaangażowana, nie widzi potrzeby, żeby szukać rozwiązań, żeby rozwiązać i wypowiedzieć 
umowę. Teraz trzeba szukać drogi, żeby zrealizować i żeby można było jak najszybciej 
otrzymywać refundację. Teraz istotne jest, żeby został zatwierdzony wniosek o płatność, który 
blokuje złożenie kolejnych wniosków. Do tej pory to co było przewidziane w harmonogramie 
to nie są istotne kwoty, bo tak naprawdę pieniądze, które były zlecone z zeszłego roku to już 
wpłynęły, a w I kwartale tylko w ramach refundacji mieli przewidziane ponad 200 tyś. zł. To 
nie jest kwota, która w tym momencie zaburza budżet. Problemem jest to, że mają zablokowane 
składanie kolejnych wniosków. Powiedziała, że kolejne wnioski, które z harmonogramu, tak 
jak mają podłączony harmonogram do umowy którą mają podpisaną to  tak naprawdę te duże 
transze rozpoczynają się już teraz. Problemem dla budżetu jest to, że mają zaplanowane 
dochody ze źródeł zewnętrznych czyli z dotacji unijnej i budżetu Państwa na ten rok 
23.052.000,00 zł czyli mają założone, że te dochody wpłyną do budżetu, a tak naprawdę nie 
mogą teraz nawet wziąć kredytu pod to, bo budżet się spina. Budżet się zamknął, teraz jest tylko 
kwestia przepływu. Jeśli mieli by taką sytuację, że dalej te refundacje nie będą wpływały 
terminowo to Zarząd jedynie może rozważyć kwestie kredytu, ale na przejściowy deficyt. 
Powiedziała, że pismo poszło  i tak naprawdę wszystko muszą zrobić, żeby upłynnić przepływ 
tych wniosków, żeby wreszcie został zatwierdzony wniosek grudniowy i żeby można było 
złożyć kolejny wniosek, w którym rozliczą wszystkie faktury, które do tej pory mają. Nie jest 
problemem realizacja bo ona idzie tylko przepływ środków. Jeżeli te pieniądze nie będą 
wpływały na bieżąco to pojawią się problemy z regulowaniem płatności. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że trzeba pamiętać o jednej konkretnej 
rzeczy, która musi być powtarzana. Mazowiecka Jednostka odpowiedziała po prawie 4 
miesiącach Prezydentowi Radomia, a Prezydent nam, że wniosek im zaginął w systemie. 
Wierzy , że to tylko kwestia bałaganu i niekompetencji i nie będzie tego oceniał. Powiedział, 
że winy pod stronie PZDP czy Powiatu nie ma w sensie, że to ”zły wniosek został wysłany”, 
tylko on zaginął. Powiedział, że Pan Prezydent ma trochę dłuższy czas realizacji swojej części 
niż Powiat i to nie musi być temat , który spędza sen z powiek Panu Prezydentowi, ale powinien 
wziąć na siebie część odpowiedzialności jako odpowiedzialny Partner i zakłada , że tak jest. 
 
Dyrektor PZDP Joanna Chojnacka powiedziała, że jeśli chodzi o te wnioski o płatność to 
Miasto nie ma tak równomiernie jak Powiat co 2 miesiące. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że jednostka ma 15 dni na sprawdzenie 
wniosku, więc tak naprawdę mają podstawę by egzekwować terminowości tych wniosków. 
Dodała, że firma, która wygrała ten przetarg wystąpiła z pismem , w którym proponuje umowę 
cesji, że chcą przekazać tą wierzytelność na osobę trzecią czyli na bank. Chcą zaciągnąć kredyt. 
Powiedziała, że od strony prawnej, tak naprawdę firma TRAKT nie musi nas pytać o zgodę, bo 
kodeks cywilny przewiduje, że mogą przenieść wierzytelność na osobę trzecią nie pytając o 
zgodę.  Zapytali tylko przez formę dobrej współpracy. Problemem dla Powiatu jest to, że jeśli 
będzie to przeniesione na bank to wtedy tak naprawdę należności będzie dochodził bank a nie 
firma TRAKT. 
 
Dyrektor PZDP Joanna Chojnacka powiedziała, że rozmawiała z Prezesem firmy i naprawdę 
jest dobra wola przedsiębiorstwa bo rozumieją naszą sytuację, ale oczekują byśmy zajęli 
stanowisko w tej sprawie. 
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Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że oni też są blokowani, bo dla nich to 
jest bardzo duży kontrakt. Oczekują decyzji od Zarządu czy będzie cesja czy nie będzie?. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział,  że trzeba przypominać o zobowiązaniach 
Prezydenta i Mazowiecką Jednostkę, ale jednocześnie informują, bo dziś jeszcze dają radę, ale 
jak będzie tak trwało dalej to możemy mieć poważny problem. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk zapytał , czy płatności za kwiecień zostały wykonane?. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że przekazała 2.700.000,00 zł , a teraz 
jest następna faktura na 3.900.000,00 zł. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk zapytał , czy jesteśmy w stanie zapłacić teraz te 
3.900.000,00 zł.? 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że tak jesteśmy. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk zapytał, czy jeśli wpłynie kolejna faktura na 
6.500.000,00 zł to czy ją też zapłacą i nie zaburzy to budżetu?. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że zapłacą jeszcze. Nie zaburzy to 
budżetu, dlatego, że mają niezaangażowane wolne środki i nadwyżkę budżetową. Dopóki te 
pieniądze nie są wprowadzone do budżetu i dopóki nie płacą inwestycji stąd są pieniądze na 
koncie. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że chce teraz ustalić czy mają czas do 
końca lipca. Jeżeli za czerwiec zapłacą i nie będzie problemu a następna płatność jest w 
sierpniu, to można przypuszczać, że do końca lipca  poradzą sobie w budżecie z płatnościami 
za tą inwestycję. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że harmonogram płatności przewiduje na 
czerwiec wydatki kwalifikowalne 6.600.000,00 zł i tyle są w stanie zapłacić. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że w takim razie do połowy lipca maja czas 
na to, żeby wnioski były zaakceptowane przez MJWPU i wpłynęły do Powiatu refundacje. Bo 
w sierpniu prawdopodobnie wpłynie faktura na ponad 8 mln zł to już nie dadzą rady zapłacić. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że wszystko zależy od tego jak będą 
realizowane inne  inwestycje zaplanowane w budżecie. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka powiedział, że nie zaburzają planów, bo czekają na 
trzy zadania z Funduszu Dróg Samorządowych. Jeże, i w czerwcu będą wiedzieli, że są na liście 
i  że mają propozycję i ofertę po przetargową. Być może staną przed dylematem, bo nie mają 
jeszcze pieniędzy od Wojewody bo tam też jest na zasadzie refundacji, ale na bieżąco jest 
faktura i refundacja następnego dnia. Zanim wejdą w takie zadanie może się zdarzyć, ale wcale 
nie musi, że będą chcieli podpisać umowę z Wykonawcą mimo, że tych środków nie będą mieć, 
a są na liście jeśli chodzi o Fundusz Dróg Samorządowych. To tylko teoria, ale takich sytuacji 
może być wiele. 
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Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że nie chce teoretyzować , tylko chce 
wiedzieć do kiedy mają czas i możliwości finansowania projektu multimodalnego, oraz żeby 
równocześnie nie było problemów z płatnościami za inne zadania, które chcą normalnie płynnie 
realizować. Chodzi o zadania zaplanowane w budżecie na 2019r. Jeżeli usłyszy, że mają do 
lipca czas i że jak w sierpniu przyjdzie faktura na 8 mln zł, to bez refundacji sobie nie poradzą 
z płynnością finansową to chce mieć konkretną propozycję od pani Chojnackiej co mogą zrobić, 
żeby się ustrzec przed sytuacją, że w sierpniu rozsypie się budżet. 
 
Dyrektor PZDP Joanna Chojnacka odpowiedziała, że dla niej, żeby była zgodna z prawem 
w świetle tych umów, które ma podpisane to teoretycznie poprzez współpracę, umówienie się 
na poważną rozmowę do Marszałka czy Dyrektora Mazowieckiej Jednostki Wdrażania 
Programów Unijnych, sprawę prawną w świetle tych umów, które zostały zawarte jasno jest 
określone w jakich horyzontach prawnych się poruszamy. Nikt w tym momencie nie zmieni 
tych umów aneksem. Nikt nie wprowadzi zapisu, że po stronie Mazowieckiej Jednostki 
powstaną jakieś konsekwencje bądź po stronie Prezydenta.  
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że nie o to mu chodzi, tylko o to, żeby 
zastanowić się co można jeszcze zrobić. Uważa, że jedynym z rozwiązań może być zmiana 
umowy z Wykonawcą. Tak ją uelastycznić żeby nie wystąpił problem z płatnością, w sierpniu 
na kwotę 8.500.000,00 zł. 
 
Dyrektor PZDP Joanna Chojnacka odpowiedziała, że każda umowa jest umową i żeby z 
Wykonawcą wstrzymać roboty to musi się na to zgodzić. Uważa, że nie ma problemu pomiędzy 
PZDP a Wykonawcą czy pomiędzy Powiatowym Zarządem a Miejskim Zarządem Dróg i 
Komunikacji bo pomiędzy sobą współpracują i na swoim szczeblu rozwiązują problemy i nie 
generują tych problemów. Problem jest faktycznie wyżej i pewne rozmowy przeprowadza się 
na pewnych szczeblach. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że Miasto Radom zdając sobie sprawę, że 
w założonym terminie tej inwestycji nie zrealizuje, podpisali aneks z Mazowiecką Jednostką 
Wdrażania Programów Unijnych i przedłużyli termin jej zakończenia  do końca czerwca 2020 
roku. Widać, że Miasto myśli o tym co się może stać w momencie, kiedy nie będą mogli z 
różnych względów realizować zadania w terminie, żeby nie płacić kar albo nie narazić całego 
wniosku na niepowodzenie. Chodzi mu właśnie o takie samo myślenie, żebyśmy  mieli 
rozwiązania. 
 
Dyrektor PZDP Joanna Chojnacka powiedziała, że nasza umowa z Wykonawcą jest do 
końca października br. Ogłaszali przetargi we wrześniu  ubiegłego roku po podpisaniu umowy. 
Powiedziała, że nie ma problemu, żeby przedłużyć i aneksować umowę z Wykonawcą jeśli 
zajdzie taka potrzeba, bo zapisy umowy pewne rzeczy przewidują. 
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że pan Wicestarosta miał na myśli 
zagrożenie dla budżetu w sierpniu, o płynności tego budżetu, a pani Dyrektor mówiła o tym, że 
realizacja naszych zobowiązań wynika z pewnych inwestycji, które będą lub nie będą 
realizowane w tym okresie. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że może mówić o tym co ma, czyli wolne 
środki niezaangażowane do budżetu. 
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Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik powiedział, że dla nich teraz kluczowa sprawa będą 
decyzje w sprawie Funduszu Dróg Samorządowych, bo to są inwestycje nowe, które wchodzą 
zgodnie z ich  projektem. Jeżeli one będą rzeczywiście finansowane w 80% to będzie pewne 
obciążenie finansowe, ale jeżeli okaże się , że będzie finansowane na poziomie 60% to środki 
finansowe, które jakby by były zakładane na te inwestycje zostaną w budżecie i będzie można 
utrzymać ta płynność finansową pomimo zwiększonych wydatków w sierpniu. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że nie tak do końca. Wszystko zależy od 
tego jak będzie cała realizacja budżetu przebiegać. W tym momencie jest zaplanowana strona 
wydatkowa i dochodowa na cały projekt. Strona dochodowa jest założone, że 23 mln zł wpłynie 
w ciągu roku z pieniędzy z zewnątrz i jeżeli one wpłyną to wszystko jest dobrze. Jeżeli nie 
wpłyną te środki to powinni mieć te 23 mln zł swoich rezerwowych pieniędzy. W tym 
momencie mają 11 mln zł więc teraz brakuje tych pieniędzy. Jednak może być tak, że to nie 
będzie problem w miesiącu sierpień, bo okaże się, że inwestycje drogowe zaplanowane w 
budżecie nie będą  realizowane i rozliczane w miesiącu sierpniu tylko w listopadzie, więc tym 
samym pieniądze, które mają w budżecie na to zabezpieczone, a dochody będą wpływały dalej 
sukcesywnie to umożliwi, że wystarczy nam na miesiąc sierpień. Ta sytuacja, która teraz ma 
miejsce budzi obawy, ale w tym momencie nie ma zagrożenia płynności  może ono nastąpić 
jeśli nie odblokują nam płatności. 
 
Po dyskusji Zarząd Powiatu przyjął przedłożoną informację. 
 
Zarząd Powiatu dyskutował również na temat cesji jaką zaproponowała firma TRAKT 
Powiatowi i sprawę odłożył na kolejny Zarząd. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad – Przedłożenie informacji o przebiegu 
wykonania budżetu powiatu radomskiego za okres I kwartału 2019 roku. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że realizacja budżetu w I kwartale 
wygląda następująco: 
 
Dochody zwiększyły się o kwotę 1.103.512,82 zł a zwiększenia wydatków wynosiły 
1.115.252,55 zł. Dochody na planowaną kwotę 167.968.737,20 zł zostały zrealizowane w 
40.793.458,67 zł czyli 24,3%. Najniższa realizacja jest w dziale  010 – rolnictwo i łowiectwo 
tylko 0,2% planowanej kwoty. Zaplanowane są tu dotacje z budżetu państwa na zadanie 
rządowe i będzie przekazane pod faktyczne potrzeby i wydatkowanie. Niska realizacja jest też 
w dziel 600- transport i łączność 7,9% i ma to związek z realizacją projektu multimodalnego, 
ponieważ wartość tego projektu jest bardzo duża, a dochody zaplanowane są w kolejnych 
kwartałach. W I kwartale była kwota niecałe 300 tys. zł. Dział 900-gospodarka komunalna 
gospodarka komunalna i ochrona środowiska 2,2%. Pochodzą one z opłat za korzystanie ze 
środowiska, przekazywanych przez Urząd Marszałkowski. Niska realizacja dochodów w 
stosunku do wskaźnika upływu czasu wynika z faktu, że termin wnoszenia opłat do Urzędu 
Marszałkowskiego upływa z dniem 31 marca, a następnie opłaty te przekazywane są do 
budżetów powiatów.  

Strona wydatkowa: Na planowaną kwotę 179.005.636,28 zł są zrealizowane wydatki w 
28.230.252,29 zł jest to 15,8% realizacji wydatków. Powyżej wskaźnika upływu czasu 
zrealizowane zostały wydatki w działach: 801 – oświata i wychowanie w 28,6%. Wykonanie 
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wydatków wyższe od wskaźnika upływu czasu wynika z wypłaty w I kwartale dodatkowego 
wynagrodzenia rocznego dla pracowników oświatowych i sfinansowania  pochodnych od tego 
wynagrodzenia, jak również sezonowego charakteru niektórych wydatków bieżących (okres 
grzewczy w szkołach). 926 – kultura fizyczna 83,8%. Na tak wysoki wskaźnik realizacji 
wydatków wpłynęło przekazanie dotacji na dofinansowanie zadań zleconych do realizacji 
organizacjom pozarządowym prowadzącym działalność pożytku publicznego w zakresie 
kultury fizycznej. Wykonanie wydatków wynika z kalendarza powiatowych imprez 
sportowych. Nie było w ogóle realizacji wydatków w I kwartale w dziale 010 i w dziale 900. 
Po I kwartale nie ma zagrożenia w realizacji budżetu, prawie wszystkie dochody wpływały tak 
jak powinny. Wydatki to wskaźnik realizacji niższy od wskaźnika upływu czasu, ma to związek 
z sezonowością wydatków. 

Jak wynika z przedstawionej informacji realizacja budżetu powiatu przebiegała  prawidłowo. 
Występujące odchylenia od wskaźnika upływu czasu są uzasadnione.  
 
Zarząd Powiatu przyjął przedłożoną informację. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad – Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2019 rok i planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że zaproponowany projekt uchwały 
zawiera zmiany w dziale. 
 W dziale 700 – gospodarka mieszkaniowa, gdzie zwiększa się wydatki budżetu powiatu na 
2019 rok o kwotę 25.000 złotych, z przeznaczeniem na realizację wniosków wieczysto-
księgowych celem ujawnienia praw własności w stosunku do działek przejętych pod drogi 
powiatowe. Powyższe wydatki sfinansowane zostaną z rezerwy ogólnej budżetu powiatu. 
W dziale 801 – oświata i wychowanie, zwiększa się dochody i wydatki o kwotę 8.418 złotych 
(decyzja Nr 40 Wojewody Mazowieckiego z dnia 23 kwietnia 2019 roku) z przeznaczeniem na 
realizację zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w 2019 roku. 
W dziale 853 – pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, zwiększa się dochody i 
wydatki o kwotę 6.930 złotych (decyzja Nr 44 Wojewody Mazowieckiego z dnia 25 kwietnia 
2019 roku) z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń pieniężnych na częściowe pokrycie 
kosztów zagospodarowania i bieżącego utrzymania w Rzeczypospolitej Polskiej dla posiadaczy 
Karty Polaka osiedlających się w Polsce, którzy złożyli wnioski o udzielenie pozwolenia na 
pobyt stały z uwagi na posiadanie w/w karty. Powyższe zmiany wprowadzone zostały także w 
planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 
W dziale 854 – edukacyjna opieka wychowawcza przenosi się wydatki między paragrafami w 
ramach rozdziałów: 
- na poradnie psychologiczno –pedagogiczne, w tym poradnie specjalistyczne w kwocie 2.300 

złotych na odpisy na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych, z przeznaczeniem na 
zwiększony odpis na ZFŚS dla pracowników pedagogicznych, administracji i obsługi, 

- na dokształcanie i doskonalenie nauczycieli w kwocie 515 złotych na zakup usług 
pozostałych, z przeznaczaniem na dofinansowanie do studiów podyplomowych dla 
pracownika pedagogicznego. 

 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 



20 
 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 89/2019 w sprawie zmian w planie 
dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2019 rok i planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 7 do protokołu. 
Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad – Informacja o realizacji zadań w 2018 
roku na obszarze powiatu radomskiego przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Roślin i 
Nasiennictwa w Warszawie Oddział w Radomiu.  

 
Informacja o realizacji zadań w 2018 roku na obszarze powiatu Radom przedłożona przez 
Wojewódzki Inspektorat Ochrony Roślin i Nasiennictwa w Warszawie Oddział w Radomiu 
została przyjęta jednogłośnie przez członków Zarządu. Będzie ona przedmiotem obrad 
najbliższej Rady Powiatu. 
 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu  18 porządku obrad- Sprawy różne. 
 
Starosta Radomski Waldemar Trelka poinformował, że został przedłożony w celu 
zapoznania się i ewentualnego dołączenia uwag przez członków zarządu projekt raportu o 
stanie powiatu radomskiego za 2018 rok. Następnie zapoznał członków Zarządu Powiatu z 
następującymi dokumentami: 
 
– pismem z Wydziału Geodezji Kartografii, Katastru i Nieruchomości znak: 
GKN.II.683.231.2018.SD dotyczącym postępowania w sprawie ustalenia wysokości należnego 
właścicielom odszkodowania za grunt położony w miejscowości Golędzin gmina Zakrzew 
przejęty na potrzeby rozbudowy drogi powiatowej relacji Młódnice-Jarosławice-Cerekiew-
Radom. 
 
- z decyzjami zatwierdzającymi Starosty Radomskiego 
znak:GKNII.683.169,197,198,199,200,202,203,205,207,208,209.2018/2019.SD, które zostały 
wydane po zakończeniu przeprowadzonego postępowania dowodowego w sprawie ustalenia i 
wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w miejscowości Zatopolice gmina 
Zakrzew, 
 
-z decyzją zatwierdzającą Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.229.2018.SD wydana po 
zakończeniu przeprowadzonego postępowania dowodowego w sprawie ustalenia i9 wypłaty 
odszkodowania za nieruchomość położoną w miejscowości Golędzin gmina Zakrzew, 
 
- z decyzją  Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.367.2018.KD wydaną po zakończeniu 
przeprowadzonego postepowania dowodowego wszczętego z urzędu w sprawie ustalenia i 
wypłaty odszkodowania za nieruchomość położoną w gminie Skaryszew, obręb Sołtyków, 
 
- z postanowieniem Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.121.2018AM dotyczącym 
wznowienia z urzędu postępowania zakończonego decyzja ostateczną Starosty Radomskiego 
w sprawie ustalenia wysokości odszkodowania za nieruchomość położoną w Kozinkach gmina 
Zakrzew, która przeszła z mocy prawa na własność powiatu radomskiego z przeznaczeniem 
pod rozbudowę części drogi powiatowej relacji Taczówek- Taczów-Milejowice wraz z budową 
ścieżki rowerowej  na terenie gminy Zakrzew, która będzie realizowana przez Powiat 
Radomski, 
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- z postanowieniem Starosty Radomskiego znak: GKN-II.683.382.2018.KD dotyczącym 
sprostowania z urzędu oczywistej omyłki pisarskiej w decyzji Starosty Radomskiego z dnia 27 
marca 2019 roku znak: GKN-II.683.382.2018.KD, 
 
- z pismami Starosty Radomskiego  znak:GKN-
II.683.33,52,54,60,62,63,67,70,78,94,95,2018,AM  oraz GKN-II.683.89,90,98.2018.AM, 
GKN-II.683.137,126,104,98,97,96,65,64,.2018.AM dotyczącymi postępowań w sprawie 
ustalenia wysokości należnego właścicielom odszkodowania za ogrodzenie/ nasadzenia/ 
znajdujące się na gruncie położonym w miejscowości Taczów/Wola Taczewska, przejęty na 
potrzeby rozbudowy części drogi powiatowej  relacji Taczówek-Taczów-Milejowice, 
 
- z pismem znal: SK.1711.3.2019 dotyczącym przeprowadzenia kontroli problemowej w  
CKZ iU w Chwałowicach, 
 
- z pismem znak:GKN-II.683.121.2018.AM, dotyczącym ustalenia wysokości należnego 
właścicielom odszkodowania za grunt położony w miejscowościach Gulin, Gulinek, Kozinki, 
Mleczków, Nieczatów, Taczów I Wola Taczewska gmina Zakrzew przejęty na potrzeby 
rozbudowy części drogi powiatowej relacji Taczówek-Taczów-Milejowice, 
 
- z pismem znak: GKN-II.683.28.2018 dotyczącym postępowania w sprawie ustalenia 
wysokości należnego właścicielom odszkodowania za grunt położony w miejscowości 
Wolanów gmina Wolanów przejęty na potrzeby rozbudowy części drogi powiatowej relacji 
Wolanów-Kończyce, 
 
-z pismem Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości znak:GKN-II-
683.377.2018.KD w sprawie postępowania w sprawie ustalenia wysokości należnego 
właścicielom odszkodowania za grunt położony w miejscowościach :Gębarzów i Sołtyków 
gmina Skaryszew oraz w miejscowości Huta Mazowszańska  gmina Kowala przejęty na 
potrzeby rozbudowy części drogi powiatowej Radom-Gębarzów-Polany. 
 
Żadnych spraw nie zgłoszono. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 18 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 11:00. 
 
 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Roman Frąk….……………………….. …..                        
 
3. Członek Zarządu –  
Zbigniew Dziubasik……………………………                               
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4. Członek Zarządu –  
Krzysztof Kozera …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Zdzisław Mroczkowski…………………………                                

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska………………………….   
 
Sekretarz Powiatu 
Rafał Czajkowski……………………………                         


